
 

 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 19: 

”Hvor mange sager forventer ministeren vil blive indbragt for domstolene?” 

Svar: 

Ifølge lovforslaget er der afsat op til 2,2 mio. kr. i 2023 og 2024 til behandling af sager 

indbragt for huslejenævnene. Ministeriet forventer, at der vil blive indbragt få sager 

for nævnene. Antallet af sager indbragt for domstolene må forventes at være endnu 

færre.   

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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